
 

 

 

 
 

 

Aan de gemeenteraad 
 
 
 
 

datum  26 oktober 2021 

behandeld door  L.G.A. van der Kaa 

ons kenmerk  2021-0134701 

doorkiesnummer  06-40240104 

onderwerp  Beantwoording artikel 40 

vragen inzake lightrail 

 
Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
Op 27 september 2021 ontvingen wij schriftelijke vragen ex. artikel 40 van de fractie OP inzake: de 
totstandkoming van een lightrailverbinding tussen Papendrecht naar Rotterdam via Ridderkerk. 
 
De fractie van OP vraagt het volgende: 
 
Vragen 

1. Hoe kan dit? 

2. Heeft de gemeente Papendrecht überhaupt een plan, met andere 

aangrenzende gemeenten samen, ingediend om een Lightrailverbinding 

vanuit Rotterdam via Ridderkerk, Alblasserdam, Papendrecht, naar 

Sliedrecht, Hardinxveld-Giessendam/Molenlanden tot stand te brengen? 

3. Zo ja, waarom is dat afgewezen? 

4. Zo nee, waarom heeft de gemeente dit verzuimd te doen? 

 

Wij gaan over tot beantwoording van uw vragen. 

 

Antwoorden 

1. U refereert aan een krantenartikel uit het NRC, waaruit naar voren komt dat 
er een onderbesteding is van het ingestelde Nationale Groeifonds. De reden 
van die onderbesteding weten we niet. We veronderstellen dat er sprake zal 
zijn van indieningsvoorstellen die niet voldoen aan de gestelde voorwaarden.  

2. Nee, er is geen plan (ingediend). 

3. Zie ons antwoord op vraag 2. 

4. Op dit moment zijn er geen concrete plannen voor het aanleggen van een 

lightrail, waardoor een aanvraag niet opportuun is. Tevens nemen we als 

Papendrecht niet het initiatief voor de totstandkoming van een dergelijk plan. 

 
Burgemeester en wethouders van Papendrecht, 
de secretaris,  de waarnemend burgemeester, 
 
 
 
J.M. Ansems, MSc  mr. drs. A.M.M. Jetten 


